
                    OBEC LIKAVKA

Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke

dňa 22.04. 2015

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková

Prítomní poslanci  OZ:  Miroslav Brtko,  Mgr.  Peter  Brtko,  MVDr. Vladimír  Hatala,   Ing.
Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Daniela Pongráczová od 16.52 hod.,
Ing. Michal Švento
Ospravedlnená: Mária Mravcová
Prizvaná:  Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ 

Návrh programu rokovania:
1. Otvorenie  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva,  voľba  návrhovej  komisie,  určenie

zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice,   schválenie  programu  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva

2. Kontrola uznesení
3. Návrh - Smernica č. 1/2015 o jednotnom postupe vykonávania verejného obstarávania

pri  zadávaní  zákaziek  na dodávanie  tovaru,  poskytovanie  služieb  a uskutočňovanie
stavebných prác s predpokladanou hodnotou nižšou ako sú stanovené v § 4  finančné
limity  pre  podlimitné  zákazky,  v súlade  so  zákonom  25/2006  Z.  z.   o verejnom
obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

4. Rozšírenie okruhu fyzických osôb na stravovanie v zmysle Zákonníka práce
5. Prerokovanie platu starostu obce
6. Zmena rozpočtu obce na rok  2015
7. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.2.2015 do 15.4.2015
8. Informácie starostu obce
9. Interpelácie poslancov
10. Diskusia
11. Záver

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 7. volebnom období bolo riadne a včas zvolané
v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná
väčšina poslancov OZ. Starosta obce navrhol MVDr. Vladimíra Hatalu za predsedu návrhovej
komisie,  p.  Daniela  Kríža  a Mgr.  Petra  Brtka za členov návrhovej  komisie.  Starosta  obce
otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie. Hlasovanie: 7-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov
zápisnice  p.  Miroslava  Brtka  a p.  Mariána  Mliečka.  Starosta  obce  otvoril  diskusiu.  Bez
diskusie. Hlasovanie: 7-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. 
Diskusia:
Starosta obce navrhol vypustiť z programu rokovania bod č. 3.
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Mgr. Peter Brtko požiadal o doplnenie do programu rokovania ako bod č. 3 – Správu komisie
na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.
Ing.  Michal  Švento  odporučil  Smernicu  o jednotnom  postupe  vykonávania  verejného
obstarávania  pri  zadávaní  zákaziek  na  dodávanie  tovaru,  poskytovanie  služieb
a uskutočňovanie stavebných prác s predpokladanou hodnotou nižšou ako sú stanovené v § 4
finančné limity pre podlimitné zákazky, v súlade so zákonom č. 25/2006 Z. z.  o verejnom
obstarávaní  a o zmene  a doplnení  niektorých  zákonov  prijať  na  najbližšom  rokovaní  OZ
podľa  plánu  na  rok  2015  a zároveň  doplnil,  aby  bola  doručená   poslancom 14  dní  pred
rokovaním OZ.
Hlasovanie o návrhu starostu obce: 7-0-0
Hlasovanie o návrhu Mgr. Petra Brtka: 7-0-0
Ing. Daniela Pongráczová prišla do rokovacej miestnosti o 16.52 hod.

Návrh  uznesení predložil MVDr. Hatala.
OZ prijalo uznesenie č. 34/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala,  Ing. Edita Homolová,  Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 34/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 34/2015-7 c). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
Schválený program rokovania:

1. Otvorenie  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva,  voľba  návrhovej  komisie,  určenie
zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice,   schválenie  programu  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva

2. Kontrola uznesení
3. Správa  Komisie  na  ochranu  verejného  záujmu  pri  výkone  funkcií  verejných

funkcionárov 
4. Rozšírenie okruhu fyzických osôb na stravovanie v zmysle Zákonníka práce
5. Prerokovanie platu starostu obce
6. Zmena rozpočtu obce na rok  2015
7. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.2.2015 do 15.4.2015
8. Informácie starostu obce
9. Interpelácie poslancov
10. Diskusia
11. Záver

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonal hlavný kontrolór obce a konštatoval, že z roku
2014  a 2015 uznesenie č.16/2014 – 7 bod c), po zmene termínu  č. 27/2015 – bod b) bolo
splnené čiastočne a uznesenie  č.  21/2014 – 7 bod d),  po zmene termínu  č. 27/2015-7 bod b)
nebolo splnené.   
Diskusia:
Starosta obce podal informácie k Zmluve o výpožičke nebytových priestorov v budove OŠK
a športových zariadení  a  o problematike  zmluvy k výpožičke dopravného prostriedku pre
potreby OŠK Likavka.
Ing. Švento odporučil pripraviť ekonomickú analýzu nákladov dopravného prostriedku AVIA.
Ing. Pongráczová navrhla porovnať vlastné náklady s externou dodávateľskou službou.
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Návrh  uznesení predložil MVDr. Hatala.
OZ prijalo uznesenie č. 35/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 35/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
Návrh uznesenia na schválenie Zmluvy o výpožičke nebytových priestorov v budove OŠK
Likavka predložil starosta obce.
OZ prijalo uznesenie č. 36/2015-7 Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko,
MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. Daniela
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č.  3: Správa komisie  na ochranu verejného záujmu pri  výkone funkcií  verejných
funkcionárov
Predkladateľ: Mgr. Peter Brtko oboznámil OZ o povinnosti verejných funkcionárov - starostu
obce, predkladať doklady o príjmoch a majetkových pomeroch za predchádzajúci kalendárny
rok a konštatoval, že starosta obce Ing. Marián Javorka  v stanovenom termíne oznamovaciu
povinnosť splnil.
Bez diskusie.
Návrh uznesenia predložil MVDr. Hatala.
OZ prijalo uznesenie č. 37/2015-7 Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko,
MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. Daniela
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 4: Rozšírenie okruhu fyzických osôb na stravovanie v     zmysle Zákonníka práce
Predkladateľ:  Ing  Michal  Švento  –  zástupca  starostu  obce  informoval  OZ  o možnosti
poskytovať  starostovi  obce  stravovanie  v zmysle  Zákonníka  práce  a zároveň  oboznámil
prítomných so súhlasným stanoviskom  finančnej komisie.
Diskusia: Poslanci zhodne vyjadrili podporu uvedenému návrhu. 
Návrh uznesení predložil MVDr. Hatala
OZ prijalo uznesenie č. 38/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 38/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 5: Prorokovanie platu starostu obce
Predkladateľ: Ing  Michal  Švento  –  zástupca  starostu  obce  oboznámil  OZ  o povinnosti
prerokovať plat starostu raz ročne a doplnil podmienky výpočtu platu starostu. Ing. Švento
navrhol zvýšiť plat starostu obce o 25 %, v sume 2328,- € mesačne s účinnosťou od 1.4.2015.
Uvedený návrh odporučila predložiť aj finančná komisia
Diskusia:
M. Brtko vyjadril podporu uvedenému návrhu.
Mgr.  P.  Brtko  konštatoval,  že  navýšenie  platu  starostu  korešponduje  s doteraz  vykonanou
prácou starostu.
OZ hlasovalo o návrhu Ing. Šventu. Hlasovanie: 8-0-0
Na základe hlasovania OZ bude plat starostu obce 2328,–€ mesačne od 1.4.2015. 
Návrh uznesení predložil MVDr. Hatala.
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OZ prijalo uznesenie č. 39/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 39/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 39/2015-7 c). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 6: Zmena rozpočtu obce na rok 2015
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  prítomných  o navrhovaných  zmenách,  ktoré  sú
vypracované  na  základe  skutkového  stavu  a nevyhnutných  potrieb  obce  v rozpočtových
opatreniach č. 2,3,4,5/2015. Zmeny rozpočtu obce rozpočtovými opatreniami č. 2,3 a sčasti 4
boli vykonané v zmysle ustanovenia § 14 ods.1 zákona  č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších
predpisov,  nakoľko  sa  týkajú   účelovo  určených  prostriedkov  poskytnutých  zo  štátneho
rozpočtu  a z Európskej únie.
Zmeny rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 5 navrhol schváliť z dôvodu financovania
realizácie projektu „Stavebné úpravy a zateplenie Zdravotného strediska Likavka“, nakoľko
sa  Obec  Likavka  v zmysle  uzatvorenej  zmluvy  zaviazala,  že  zabezpečí  vlastné  zdroje
financovania  projektu  vo  výške  60 385,59.-€,  čo  predstavuje  minimálne  5%  z celkových
výdavkov projektu. Uvedenú sumu odporučil  použiť z rezervného fondu obce Likavka.
Diskusia: 
Ing.  Švento  konštatoval,  že  uvedené  návrhy  sú  dostatočne  zreteľné,  boli  prerokované
finančnou komisiou a odporúča ich schváliť.
Návrh uznesení predložil MVDr. Hatala
OZ prijalo uznesenie č. 40/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 40/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 40/2015-7 c). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 7: Správa o     výsledkoch kontroly za obdobie od 15.2.2015 do 15.4.2015
Predkladateľ:  hlavný  kontrolór  obce  Mgr.  Janka  Pavlíková  oboznámila  OZ s výsledkami
kontroly čerpania výdavkov na originálne kompetencie v Základnej škole s materskou školou
Likavka za rok 2014.
Diskusia:
Ing. Švento poďakoval za vykonanie kontroly a doplnil,  že Obec Likavka ako zriaďovateľ
školského zariadenia, by mala majetok školy zveriť do správy ZŠ s MŠ Likavka.
Návrh uznesenia predložil MVDr. Hatala
OZ prijalo  uznesenie  č.  41/2015-7.  Hlasovanie:  8-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
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K bodu č. 8: Informácie starostu obce
Starosta obce informoval OZ o uskutočnených podujatiach a dianí v obci a o účasti starostu na
akciách mimo obce:
27.2.2015 - školenie elektronického trhoviska,
28.2.2015 - 1. Kolo žiackej ligy vo vzpieraní v Likavke,
-  začiatkom  marca  podaná  prihláška  o NAJ  dedinku  roka,  naša  obec  nebola  zaradená
rozhodnutím RTVS do uvedenej súťaže,
11.3.2015 - uvítanie detí do života,
14.3.2015 - OZ Meteníci Likavka – florbal, postúpili do 1. Ligy, 
15.3.2015 - verejná futbalová schôdza,
16.3.2015 - výberové konanie na pracovníka Spoločného školského úradu Likavka (Mgr. R.
Kudlička),
17.3.2015 - rokovanie s LKS k Detskému folklórnemu festivalu v Likavke,
18.3.2015 - školenie o povinnosti obcí pri povodniach,
21.3.2015 - zimné sústredenie mladých hasičov v Likavke,
23.3.2015 - Deň vody v Bešeňovej,
27.3.2015 - Deň učiteľov v KD Likavka
09.4.2015 -  kontrola Okresnej prokuratúry Ružomberok na dochádzku žiakov,
12.4.2015 - Beh oslobodenia a oslavy oslobodenia obce,
16.4.2015 - RZMOS v Likavke,
17.4.2015- Liptovské múzeum Ružomberok – otvorenie nových expozícií  po rekonštrukcii
okien na budove a krst dvoch nových publikácií,
20.4.2015 - valné zhromaždenie Vodárenskej spoločnosti Ružomberok,
23.4.2015 - príprava relácie „ Zvony nad krajinou“ o našej obci  pre rádio Regina
Práce v obci:
- bežná údržba miestneho rozhlasu a ozvučenia v KD,
- opilovanie stromov (areál školy, ul. Školská, Pod hradom, Mlynská, cintorín),
- diaľnica D1 – pozastavenie razby tunela, 
-  návrh dopravného značenia  cesty III.  triedy,  v obci  bude povolená rýchlosť 30 km/hod.
a zákaz státia, v úseku od pošty po kostol,
- obmedzenie prejazdu motorových vozidiel nad 12 ton,  cez aut. stanicu,
- sťahovanie ambulancií do budovy bývalého obecného úradu, z dôvodu rekonštrukcie,
- ZŠ s MŠ Likavka – zateplenie strechy, rekonštrukcia sociálneho zariadenia, 
- informácie o aktivačných prácach a zamestnávaní našich občanov s príspevkom ÚPSVaR na
obdobie 6 mesiacov.
Bez diskusie.
Návrh uznesenia predložil MVDr. Hatala
OZ prijalo  uznesenie  č.  42/2015-7.  Hlasovanie:  8-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 9: Interpelácie poslancov
Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov.

K bodu č. 10: Diskusia
Na rokovanie OZ prišli občania novovybudovanej časti obce a ich zástupca Ing. Peter Rázga
informoval OZ, že v danej lokalite je postavených 7 rodinných domov, ďalší rodinný dom je
vo výstavbe, býva tam 24 obyvateľov, ktorí majú trvalý pobyt v obci,  4 obyvatelia doposiaľ
nie sú prihlásení k trvalému pobytu a vyjadril požiadavku na vybudovanie novej  komunikácie
v tejto časti obce.
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Starosta obce zanalyzoval stav výstavby rodinných domov kde citoval ustanovenia Darovacej
zmluvy zo dňa 19.8.2010 v čl. V,  kde obdarovaný „Obec Likavka“  prehlasuje, že 
-  pre  budúcich  stavebníkov  zabezpečí  výkopové práce  za  účelom vybudovania  vodovodu
a kanalizácie v termíne do 30.6.2011,
- zabezpečí pravidelnú letnú a zimnú údržbu komunikácie tak, aby nerušene slúžila svojmu
účelu,
- zabezpečí odvoz komunálneho odpadu,
- zabezpečí osvetlenie komunikácie v termíne do 30.6.2011.
Starosta obce prečítal uznesenie č. 64/2011 k danej problematike  a uviedol, že  v uplynulom
období  často  vykonával  operatívne  riešenia  vzniknutej  situácie  spôsobenej  nadmerným
množstvom zrážok  v danej  lokalite.  Navrhol  riešenie  na  odstránenie  plytkej  stojatej  vody
medzi domami vybudovaním priečneho rigola s napojením do kanalizačnej  šachty,  čím by
povrchová  voda  bola  odvedená  a  ako  dočasnú   úpravu  komunikácie  odporúčal   dovoz
makadamu, resp. asfaltovej drte. Ďalej uviedol, že OZ sa bude v najbližšom období zaoberať
vybudovaním verejného osvetlenia danej časti.
Ing.  Rázga  vyjadril  nesúhlas  s návrhmi  starostu,  nakoľko ich  financovanie  považuje  za
plytvanie prostriedkami, z dôvodu opakujúcej sa situácie hneď po prvom daždi. 
Starosta  uviedol,  že  obec  má  v tomto  roku  rozpočtované  iné  aktivity  a s  uvedenou
požiadavkou sa bude zaoberať po vypracovaní rozpočtu na danú investíciu a následne stanoví
plán prác.
Ing. Rázga navrhol práce rozdeliť na dve etapy tak, aby boli ukončené do konca roka 2016.
Starosta spresnil, že v prvej fáze sa bude riešiť verejné osvetlenie.
Mgr. P. Brtko odporučil, aby danú situáciu posúdila stavebná komisia.
M. Brtko – predseda stavebnej  komisie povedal,  že situáciu v danej  lokalite  dobre pozná,
nakoľko  bol  účastný  pri  budovaní  kanalizácie  a vodovodu  a miestne  šetrenie  stavebnej
komisie považuje za nepotrebné. Taktiež odporučil vypracovanie rozpočtu na uvedené práce.
Ing. Rázga navrhol na náklady žiadateľov zabezpečiť a vypracovať rozpočet investície.
Mgr.  Sylvia  Kivoňová  –  zástupkyňa  obyvateľov  danej  lokality   poukázala  na  potrebu
rozšírenia miestneho rozhlasu v danej časti obce.
Starosta  obce  upozornil  prítomných  občanov  na  jeden  neudržiavaný  pozemok  za
novostavbami,  kde  sa  začína  hromadiť  odpad  a dodal,  že  v obci  je  možnosť  uskladnenia
drobného stavebného odpadu na zbernom dvore.
Diskusia  k danej  problematike  bola  ukončená,  občania  opustili  rokovaciu  miestnosť
a v diskusii pokračovali poslanci.
Ing. Homolová a p. Krížo poukázali na množstvo zaparkovaných áut na ul. D. Kráľovenskej
a pred lekárňou. 
Starosta  uviedol,  že  po rekonštrukcii  zdravotných  stredísk  bude vytvorené  parkovisko pri
požiarnej zbrojnici.
Ing.  Homolová ďalej  upozornila  na uskladňovanie  materiálu  na obecných komunikáciách,
vysádzanie stromov, ktoré bránia vo výhľade vodičom a na potrebu opravy fasády stolárskej
dielne, ktorá je v značnom kontraste s námestím pred obecným úradom.
D. Krížo sa pýtal na možnosti rekonštrukcie športového ihriska na školskom dvore.   
Poslanci  diskutovali  o zriadení  ihriska  pre  verejnosť  v areáli  školy,  ktoré  by  bolo  počas
vyučovania prístupné žiakom a následne verejnosti.
Ing. Švento vyjadril potrebu vytvoriť pre deti priestor na aktívne využívanie voľného času.
Starosta uviedol, že je potrebné nájsť vhodnú plochu.
Mgr. Peter Brtko oboznámil OZ so zahraničnou cestou  Obecného hasičského zboru Likavka
do Poľska, kde sa  zúčastnia hasičskej súťaže a požiadal o súhlas s vycestovaním na dvoch
motorových vozidlách.
Hlasovanie: 8-0-0
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Mgr. Peter Brtko taktiež upozornil  na prícestné rigoly na ul. Hollého, ktoré sú nefunkčné
z dôvodu nánosov bahna a kameňov.
V súvislosti s pripravovaným DFF sa p. Mliečko pýtal na parkovacie miesta pre autobusy.
Starosta  odpovedal,  že  uvedená  problematika  bude  predmetom  pracovného  stretnutie
k danému podujatiu.
M. Brtko sa zaujímal, aké opatrenia budú realizované na ul. Železničnej z dôvodu zamedzenia
nehodovosti motorových vozidiel.
Starosta uviedol, že bude obnovené značenie stredovej čiary.
Návrh uznesenia predložil MVDr. Hatala
OZ prijalo  uznesenie  č.  43/2015-7.  Hlasovanie:  8-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing.
Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 11: Záver
Starosta obce ukončil rokovanie OZ o 20.20 hod. a poďakoval  všetkým prítomným  za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Marián M l i e č k o, v. r.        Ing. Marián J a v o r k a, v. r.                Miroslav B r t k o, v. r. 
    overovateľ         starosta obce               overovateľ
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